

No. 14458. Multilateral

CONVENTION ON THE REDUCTION OF STATELESSNESS. NEW YORK, 30 AUGUST 1961 [*United Nations, Treaty Series, vol. 989, I-14458.*]

ACCESSION (WITH DECLARATION)

Jamaica

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 9 January 2013

Date of effect: 9 April 2013

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 9 January 2013

Declaration:

[ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS]

Upon acceding to the Convention on the Reduction of Statelessness, the Government of Jamaica declares, pursuant to Article 8 of the Convention, that it retains the right under its laws to deprive a person of his or her nationality in the circumstances outlined in Paragraph 3 of that Article in the Convention.

[TRANSLATION – TRADUCTION]

En adhérant à la Convention sur la réduction des cas d'apatridie, le Gouvernement de la Jamaïque déclare, conformément à l'article 8 de la Convention, qu'il se réserve le droit, en vertu de ses lois, de priver un individu de sa nationalité dans les circonstances indiquées au paragraphe 3 de cet article dans la Convention.

N° 14458. Multilatéral

CONVENTION SUR LA RÉDUCTION DES CAS D'APATRIDIE. NEW YORK, 30 AOÛT 1961 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 989, I-14458.*]

ADHÉSION (AVEC DÉCLARATION)

Jamaïque

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 9 janvier 2013

Date de prise d'effet : 9 avril 2013

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 9 janvier 2013

Déclaration :